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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/03/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας

ΘΕΜΑ: «Η Κυβέρνηση κλείνει τμήματα ΑΕΙ και μειώνει τη χρηματοδότηση»

Κυρία Υπουργέ,

Με τελεσίγραφο προς τα ΑΕΙ συνεχίζει το Υπουργείο Παιδείας την «αναδιάρθρωση» της
Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, ζητώντας από τα ιδρύματα να προχωρήσουν σε
συγχωνεύσεις και καταργήσεις τμημάτων. Προηγήθηκαν η περικοπή της
χρηματοδότησης κατά 20%, η θέσπιση της ανταποδοτικής αξιολόγησης, η μείωση των
εισακτέων μέσω της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής (ΕΒΕ). Η Κυβέρνηση Μητσοτάκη
αμφισβητεί τη βιωσιμότητα των τμημάτων που στερήθηκαν φοιτητές λόγω της ΕΒΕ. Η
ουσία της μεταρρύθμισης είναι η συρρίκνωση της δημόσιας πανεπιστημιακής
εκπαίδευσης, ναρκοθετώντας πρώτα και κύρια το μέλλον των περιφερειακών ΑΕΙ. Το
νέο μοντέλο χρηματοδότησης, το οποίο διαφημίστηκε ως «καινοτόμο και αξιοκρατικό»,
δοκιμάζει τις αντοχές των περισσότερων περιφερειακών ΑΕΙ, των Πανεπιστημίων
Ιωαννίνων, Πελοποννήσου, Ιονίου, του Ελληνικού Μεσογειακού και Δυτικής
Μακεδονίας, καθώς επίσης και του Πολυτεχνείου Κρήτης. Στην προσπάθεια αυτή
πρωταγωνιστεί και η ΕΘΑΑΕ, θεσπίζοντας κριτήρια χωρίς ακαδημαϊκή λογική που
οδηγούν σε ανορθολογικές κατηγοριοποιήσεις. Μάλιστα, η «ανεξάρτητη αρχή» τιμωρεί
όσα ιδρύματα πρωτοστάτησαν στις συνέργειες ΑΕΙ - ΤΕΙ, δίνοντας τον τόνο για μείωση
της χρηματοδότησής τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε: α) για την
αποτροπή της κατάργησης τμημάτων ΑΕΙ και β) την περικοπή της χρηματοδότησής
τους, παρεμποδίζοντας το μέλλον της δημόσιας πανεπιστημιακής εκπαίδευσης και
έρευνας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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